
Z družbo Prima naj bi bilo
v Triglavu "vse prima"

V Zavarovalnici Triglav
delničarji za višje
dividende in za delno
rekonstrukcijo nadzornega
sveta. Slabitve, posebno
v NLB, bodo še najedale
ambiciozno zastavljen
načrtovani dobiček

DAMIJAN TOPLAK
Četudi so na včerajšnji skupščini del-
ničarjev največje slovenske zava-
rovalnice, Zavarovalnice Triglav, z
nasprotnima predlogoma društva Mali
delničarji Slovenije (MDS) in Agencije
za upravljanje kapitalskih naložb RS
(AUKN) bili v nadzorni svet name-
sto Boruta Jamnika (ta je odstopil že
lani), odpoklicanih Antona Ribnikar-
ja in Uroša Slavinca do 7. aprila pri-
hodnje leto imenovani Adolf Zupan,
Jovan Lukovac in Gregor Kastelic, je
bilo videti, da obstoječa uprava Tri-
gava pod vodstvom Matjaža Rakovca
navkljub nekaterim kritikam malih
delničarjev uživa precejšnjo podporo
svojih lastnikov. Tako je za njeno raz-

rešnico za lansko poslovno leto, ko so
na ravni skupine dosegli 47,5 milijona
evrov čistega dobička ali 78 odstotkov
več kot predlani, glasovalo dobrih 98
odstotkov prisotnega kapitala.

Prvi mož Triglava je delničar-
jem, ki bodo na predlog Soda name-
sto sprva predvidenih 0,55 prejeli 0,70
evra bruto dividende na delnico ali
skupaj slabih 16 milijonov evrov, po-
ložil na srce, da je prioriteta te uprave
dobičkonosnost poslovanja, tudi za
ceno nekoliko nižje pobrane premije.
Ocenil je tudi, da nekoliko višje izpla-
čilo dividend ne bo ogrozilo njihove
kapitalske ustreznosti ali bonitetne
ocene. Malo delničarko Triglava, Na-
deždo Klemenčič, ki je dolga leta
vodila Zavarovalnico Triglav in je
včeraj na skupščini zastopala le nekaj
tisoč delnic, pa je Matjaž Rakovec spo-
mnil, da je Triglav v zadnjih letih kljub
prihodu številnih tujih zavarovalnic v
Sloveniji neznatno izgubil tržni delež,
hkrati pa močno izboljšal kazalnike
poslovanja, je pa Rakovec še povedal,
da je precejšnja razlika med njegovo in
njeno plačo. Klemenčičeva bi bolj kot
na dobiček stavila na solidarnost z za-
varovanci, posebno pri kmetijskih za-

varovanjih.
Matjaž Rakovec je povedal, da

imajo ambiciozne načrte tudi za letos,
ko naj bi skupina dosegla 60,6 milijo-
na evrov čistega dobička, kar bodo po
njegovem dosegli, boljši od predvide-
nih 95 odstotkov naj bi bil tudi kombi-
nirani škodni količnik. Že v letošnjem
prvem četrtletju so ob skoraj 18 mili-
jonih evrov čistega dobička imeli za
približno 15 milijonov evrov slabitev,
zlasti zaradi slabitev naložb v delni-
ce (še najbolj v delnice Abanke Vipa)
in obveznice, do konca leta pa bo
največ odvisno od nadaljnjega giba-
nja borznih tečajev in tudi od prevre-
dnotenja delnice NLB, kjer je Triglav
prav tako pomemben delničar. Pred-
stavnik MDS, Rajko Stankovič, pa je
upravo spraševal o domnevnih nepra-
vilnostih pri poslovnem sodelovanju
z družbo Prima pri nabavi darilne-
ga programa, a je Rakovec odgovoril,
da je navajen anonimk skorajda vsa-
kodnevno že vse od imenovanja, "saj
so nekateri očitno nevoščljivi zaradi
našega dobrega dela".

Matjaž Rakovec je navajen anonimk skorajda vsakodnevno že vse od imenovanja. i it In. i )
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